Traduction assurance

the movement and circulation of professional and pleasures craft is permitted only if these are insured for at least

civil llability for death and personal injury to passengers and to third parties resulting from hitting, collision, foundering or any other cause

the insured amout is set at 500,000€, irrespective of the number of victims.

civil reponsability for property damages to persons on board and to third parties from hitting, collision,foundering or any other cause. the insured amount is a set at 150.000€

causing marine pollution. the insured amount is a set at 150.000€

Le mouvement et la circulation des bateaux professionnels et de plaisance n'est autorisé que si ceux-ci sont assurés pour au moins

Civile pour la mort et les dommages corporels aux passagers et aux tiers résultant d'un choc, d'une collision, d'une fuite ou de toute autre cause

L'assuré est fixé à 500 000 €, quel que soit le nombre de victimes.

Responsabilité civile pour les dommages matériels aux personnes à bord et à des tiers de frapper, de collision, de fondre ou de toute autre cause. Le montant assuré est fixé à 150.000 €

Causant la pollution marine. Le montant assuré est fixé à 150.000 €

